

Title (en)

BODY CLAMP FOR USE E.G. IN CONJUNCTION WITH AN AUTOMOBILE BODY STRAIGHTENER.

Title (de)

CHASSISKLEMMENRICHTUNG ZUR VERWENDUNG, Z.B. ZUSAMMEN MIT EINER FAHRZEUGKAROSSERIERICHTBANK.

Title (fr)

PINCE DE CARROSSERIE DESTINEE A ETRE UTILISEE PAR EXEMPLE CONJOINTEMENT AVEC UN REDRESSEUR DE CARROSSERIE D'AUTOMOBILE.

Publication

**EP 0379533 A1 19900801 (EN)**

Application

**EP 89906119 A 19890518**

Priority

FI 882367 A 19880519

Abstract (en)

[origin: WO8911354A1] Body clamp for use e.g. in conjunction with an automobile body straightener, said body clamp comprising at least two clamp jaws (1, 2), gripping parts (3) attached to the clamp jaws, and a joint (4) that links the clamp jaws by their upper parts. The lower part of one (1) of the clamp jaws is provided with a tightening means and the lower part of the other clamp jaw (2) with a swivelling pressure block (8) acting as a stop face for the tightening means. The upper part of the second clamp jaw is provided with a bearing surface (5) which keeps the jaw in place.

Abstract (fr)

La pince de carrosserie décrite, qui est destinée à être utilisée par exemple conjointement avec un redresseur de carrosserie d'automobile, comprend au moins deux mâchoires de pince (1, 2), les parties de préhension (3) fixées aux mâchoires de pince et une charnière (4) qui permet l'articulation des mâchoires de pince par leurs parties supérieures. La partie inférieure de l'une (1) des mâchoires de pince est pourvue d'un organe de serrage et la partie inférieure de l'autre mâchoire de pince (2) est pourvue d'un bloc de pression pivotant (8) servant de face de butée pour l'organe de serrage. La partie supérieure de la seconde mâchoire de pince comporte une surface de palier (5) qui maintient la mâchoire en place.

IPC 1-7

**B21D 1/12; F16B 2/10**

IPC 8 full level

**B21D 1/14** (2006.01); **F16B 2/10** (2006.01); **F16B 2/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B21D 1/145** (2013.01); **F16B 2/10** (2013.01); **F16B 2/065** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8911354A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8911354 A1 19891130**; AU 3683089 A 19891212; EP 0379533 A1 19900801; FI 882367 A0 19880519; FI 882367 A 19891120; FI 90505 B 19931115; FI 90505 C 19940225

DOCDB simple family (application)

**FI 8900090 W 19890518**; AU 3683089 A 19890518; EP 89906119 A 19890518; FI 882367 A 19880519